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INTERPELACJA  

 

 

w sprawie zabezpieczenia terenów przed zabudową na Osiedlu Rataje. 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 Zwrócili się do mnie zaniepokojeni mieszkańcy oraz radni Osiedla Rataje w sprawie 

planów zabudowy cennych przyrodniczo terenów na ich Osiedlu. Mieszkańcy wskazali 

potrzebę ochrony terenów znajdujących się na os. Rzeczypospolitej (w tej sprawie już 

wcześniej wnosiłem interpelację) oraz terenów po fabryce H. Cegielskiego. Podzielając obawy 

mieszkańców oraz radnych osiedlowych wnoszę o pilne przystąpienie do wywoływania mpzp 

dla w/w terenów. Po raz kolejny apeluję o pilną ochronę terenów ratajskich przed dalszą, 

niekontrolowaną zabudową. Rada Osiedla Rataje podjęła również stosowne uchwały w tej 

sprawie co pokazuje, że jest to istotne zagrożenie w opinii przedstawicieli mieszkańców 

działających w samorządzie pomocniczym. 
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